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سرمقاله
E d i t o r i a lفرهاد اشراقی

مجمعي كه رفوزه شد 
هيئت رئيسه فدراسيون فوتبال كه با عزيزي خادم زاويه پيدا كرد، با ميرشاد 
ماجدي هم اصلًا همسو نيست و كاملًا مشخص است كه ماجدي به عنوان 
يك چهره فوتبالي كاملًا تنهاست و البته در عين تنهايي بايد با مشكلات 
مالي هم بجنگد. او بعيد است از مجمعي كه به عزيزي خادم رأي داد، رأي 

اعتماد بگيرد و كم كم بايد براي رفتن آماده شود. 
به هر حال وضعيت فدراســيون فوتبال در سال جام جهاني  كاملًا 
به هم ريخته است و از دست يك نفر هم كاري برنمي آيد. در اين شرايط 
فقط بايد اميدوار باشيم مجمعي كه امتحانش را پس داده و كاملًا رفوزه 
شده دوباره انتخاب صددرصد غلطي انجام ندهد كه دودش به چشم همه 

و تيم ملي برود. 
با توجه به شواهد و قرائن موجود بعيد است از اين هيئت رئيسه و اين 
مجمع آبي گرم شود و ميرشاد ماجدي هم احتمالاً به سرنوشت علي كريمي 

دچار خواهد شد. اگر غير از اين باشد بايد تعجب كرد. 

پیشنهاد تیم پرتغالی رد شد 

پورعلي گنجي به 
زودي با پرسپولیس 

مذاكره مي كند 
مرتضي پورعلي گنجي ستاره خط دفاعي 
تيم ملي يكي از بازيكناني بود كه هر ساله 
موقع نقل و انتقالات صحبت از پيوستنش 
به پرسپوليس به ميان مي آمد. مرتضي كه 
از نفت تهران چهره شد و به تيم ملي رسيد 
در ســال هاي اخير ترجيح داد فوتبالش را 
خارج از ايــران دنبال كند و به لحاظ مالي 
قراردادهايي بــه مراتب بهتر از ليگ ايران 
ببندد. مرتضي با توجه به كيفيت بالايي كه 
دارد همواره مورد توجه مربيان مختلف قرار 
مي گيرد و طي چند سال اخير همواره به تيم 
ملي دعوت شده است. از زمان حضور برانكو 
در پرسپوليس پورعلي گنجي هر ساله در 
ليست نقل و انتقالات اين تيم قرار مي گرفت 
ولي به دليل داشتن قرارداد يا پيشنهادهاي 
بهتر قيد بازگشــت به ايران را مي زد. بعد از 
حرف و حديث هاي مختلف، بالاخره خود 
مرتضي از علاقه زيادش به پرســپوليس و 
بازي در اين تيم پرده برداشت و اعلام كرد 
به شدت پرسپوليسي است و قطعاً روزي در 
اين تيم بازي خواهد كرد. مرتضي در نفت 
تهران شــاگرد يحيــي گل محمدي بود و 
ارتباط بســيار خوب و نزديكي با سرمربي 

سرخپوشــان دارد به طوري كه هر وقت به 
ايران مي آيد حتماً سري به يحيي مي زند. 
بعد از پايان ليگ بيســتم و با قطعي شدن 
جدايي محمدحســين كنعاني زادگان از 
پرسپوليس، يحيي به شدت به دنبال جذب 
يك مدافع وســط مطمئن مي گشت و چه 

كسي بهتر از پورعلي گنجي. 
در تابستان امسال سرمربي پرسپوليس 
صحبت هــاي مقدماتــي را بــا مرتضي 
پورعلي گنجي انجــام داد تا مرتضي بعد از 
پايان ليگ چين به پرسپوليس بيايد. نكته 
جالب اينكه مرتضي برخلاف دفعات قبل از 
بازگشت به ليگ ايران و پوشيدن پيراهن 
پرسپوليس استقبال كرده بود و به يحيي 
اعلام كرد بعد از اتمام بازي هاي شنزن در 
ليگ چين به تهران مي آيد و مذاكرات نهايي 
را با مديران پرسپوليس انجام خواهد داد اما 
يك مصدوميت بدموقع همه قول و قرارها 

را برهم زد. 
چند روز بعد از مذاكره يحيي با مرتضي 
و در جريان بازي شنزن مقابل حريفش در 
ســوپرليگ چين به شدت مصدوم و رباط 
صليبي  اش پاره و به ناچار خانه نشين شد. 

همين موضــوع باعث شــد برنامه هاي 
گل محمــدي براي تقويــت خط دفاعي 
تيمش برهم بخورد و سرمربي پرسپوليس 
هم ابتدا عليرضا ابراهيمي و علي نعمتي و 
ســپس وحدت هنانوف را جــذب كرد. 
پورعلي گنجي كه بعد از انجام عمل جراحي 
و پشت  سر گذاشتن دوران نقاهت، كم كم 
آماده حضور در ميادين مي شود، به دليل 
ارتباط بســيار خوب بــا يحيي، مدتي در 
تمرينات پرسپوليس شركت كرد تا بتواند 
فرم بدني مطلوب خود را پيدا كند و البته 
در تمرينات تيمي هم حضور پيدا كند. بعد 
از حضور آزمايشــي مرتضي در تمرينات 
پرســپوليس، خيلي ها مدعي شدند اين 
بازيكن به زودي پرسپوليسي خواهد شد. 
حتي عيســي آل كثير هم با گذاشتن يك 

اســتوري، ورود مرتضي به پرسپوليس را 
تبريك گفت ولي بلافاصله استوري خود را 
پاك كرد. طي روزهاي اخير دوباره موضوع 
بازگشت پورعلي گنجي به فوتبال ايران و 
پيوستنش به پرسپوليس مطرح شد. با اين 
حال همان موقع خود مرتضي در مصاحبه 
خود اعلام كرد، دوست دارد حداقل تا بعد 
از جام جهاني  در بيرون از ايران فوتبال بازي 
كند و بعــد از آن به فوتبال ايران بازگردد. 
پورعلي گنجي به تازگي از يك تيم پرتغالي 
پيشنهاد دريافت كرد ولي شنيده هاي ما 
حاكي از آن است كه پيوستن مرتضي به 
اين تيم پرتغالي منتفی شده و قرار نيست 
مدافــع تيم ملي بــه اين باشــگاه برود. 
شنيده هاي ما از منابع موثق حاكي است 
پورعلي گنجي دوباره در رادار پرسپوليس 

قرار گرفته و قرار است به 
زودي مذاكرات طرفين با 

شــود.  آغــاز  يكديگــر 
پرسپوليس كه به شدت در خط 

دفاع ضعــف دارد و مدافعان اين 
تيم عملكرد خوبــي در اين فصل 

نداشتند، براي سال آينده حداقل دو 
مدافع مياني تراز اول جذب خواهد كرد. 

از بين مدافعان فعلي پرسپوليس جدايي 
عليرضا ابراهيمي قطعي است و وضعيت 
سيدجلال حســيني هم فعلًا نامشخص 
اســت. گفتني است پورعلي گنجي بعد از 
منتفي شــدن حضــورش در پرتغال، به 
پرسپوليس چراغ سبز نشان داده و قطعاً 
يحيي گل محمدي هــم از آمدن بازيكن 

محبوبش استقبال خواهد كرد. 

استقلال در اين فصل نتايج فوق  العاده اي گرفته و با 6 امتياز اختلاف صدرنشين 
ليگ برتر اســت. تيم مجيدي هنوز در ليگ شكست نخورده و هواداران اين 
تيم خيلي اميدوارند تا بعد از سال ها تيم محبوب شان جام قهرماني را بالاي 
ســر ببرد. در حالي كه استقلال تمام تمركزش را براي شش بازي آينده در 
ليگ و كسب عنوان قهرماني گذاشته، با اين حال و با نزديك شدن به فصل 
نقل و انتقالات نمي شود از اين موضوع غافل شد. طي روزهاي گذشته شايعات 
مختلفي در خصوص نقل و انتقالات اســتقلال براي فصل آينده و بازگشت 

چند لژيونر مطرح به گوش رسيد كه در اين گزارش به آن مي پردازيم. 
  مهدي قایدي؛ ســتاره فصل قبل استقلال با يك انتقالي خوب به لحاظ 
مالي در تابستان راهي ليگ امارات و باشگاه الاهلي شد. مهدي شروع خوبي در 
اين تيم داشت ولي هرچه گذشت، اين ستاره با استعداد را بيشتر روي نيمكت 
و سكو ديديم، تا درون زمين. اخباري كه طي روزهاي گذشته به گوش رسيد، 
حاكي از آن بود كه مديران الاهلي ديگر علاقه اي به همكاري با قايدي ندارند و 
ســرمربي اين تيم هم معتقد است مهدي تمام وقت و انرژي  اش را براي تفريح 
مي گذارد و نيازي به مهاجم ايراني  اش ندارد. قايدي چهار فصل ديگر با الاهلي 
قرارداد دارد و با توجه به اينكه اين باشگاه هزينه زيادي براي جذب قايدي كرده، 
قطعاً حاضر نيســت به راحتي اين بازيكن را از دست بدهد. يكي از گزينه هاي 
پيش  رو براي مهدي بازگشت به استقلال است و گزينه ديگري كه پيرامون او 
مطرح شده اين است كه در صورت ماندن استراماچوني در الغرافه، مربي سابق 
استقلال مي خواهد قايدي را به خدمت بگيرد. البته شنيده ها حاكي از آن است 
كه همسر قايدي كه نقش پررنگي هم در تصميمات اين بازيكن دارد، علاقه مند 
است تا مهدي فوتبالش را در خارج از ايران دنبال كند. قايدي كه در اردوي آخر 
تيم ملي غايب بود، در صورتي كه در فصل آينده نتواند بازي كند و به فرم خوبش 

برگردد، به طور حتم حضور در جام جهاني  را از دست خواهد داد. 
  محمد نادري؛ آخرين و شايد آرام ترين ياغي فوتبال ايران، با وجود 
فيكس بودن در اكثر بازي ها، فصل خوبي را در تركيه سپري نكرد. محمد 
چند روزي است كه به ايران آمده و حتي سري هم به تمرينات استقلال 
زد. همين موضوع باعث شد شايعه بازگشت نادري به استقلال سر زبان ها 
بيفتد. هرچند استقلال در پست مدافع و وينگ بك چپ نفراتي مثل جعفر 
ســلماني و ابوالفضل جلالي را دارد، با اين حال بازگشت نادري مي تواند 
قدرت اســتقلال را در اين منطقه از زمين بيشتر كند. با اين حال گفته 

مي شود اولويت اول نادري ادامه حضور در فوتبال اروپاست. 
  علي کریمي؛ هافبك وسط خوش فكر آبي ها در ليگ هاي هجدهم 
و نوزدهم كه در ابتداي اين فصل به تيم كايسري اسپور در تركيه پيوست، 
به دليل مصدوميت سنگين مدت  هاست از فوتبال دور شده و اين بازيكن 
دچار بدشانسي بزرگي شد. كريمي چند روز قبل و با پشت  سر گذاشتن 
مصدوميت طولاني مدت خود، به تمرينات كايسري اسپور برگشت ولي 
آينده اين بازيكن در فوتبال تركيه نامشخص است. كريمي كه سابقه بارها 
دعوت به تيم ملي را داشت، اميدوار است با درخشش در فصل آينده بتواند 
يكي از مســافران جام جهاني  باشــد. از همين رو يكي از گزينه هاي اين 

بازيكن براي سال بعد، مي تواند حضور در استقلال باشد. 
  امید ابراهیمي؛ اميد ابراهيمي يكي از ســتاره هاي ما در جام جهاني  
گذشته، مدت  هاست به تيم ملي دعوت نمي شود. اميد چند فصلي است كه 
در فوتبال قطر حضور دارد و در اين فصل به همراه الوكره نمايش بسيار عالي 
داشته و همين موضوع باعث مي شــود براي فصل آينده هم ابراهيمي در 
فوتبال قطر به كار خود ادامه دهد. با اين حال اميد يكي از گزينه هايي بوده 
كه همواره در فصل نقل و انتقالات صحبت از بازگشتش به استقلال مطرح 
مي شد. گفتني است اميد محبوبيت زيادي بين هواداران استقلال برخوردار 

است و آبي ها از بازگشت ستاره سابق خود به شدت استقبال مي كنند. 
  کاوه رضایي؛ كاوه اصلاً در اين فصل موفق نبوده و در تيم باشگاهي  اش 
اكثراً نيمكت نشين بوده است. مصدوميت هاي پي در پي باعث شد تا اين 
بازيكن در اردوي آخر تيم ملي توسط اسكوچيچ خط بخورد و شانسش 
براي حضور در جام جهاني  كم شود. گفته مي شد رضايي جزو گزينه هاي 
پرسپوليس و يحيي گل محمدي هم قرار دارد ولي خب در صورت بازگشت 
به فوتبال ايران، استقلال هم جزو مشتريان اين بازيكن به حساب خواهد 
آمد. گفتني است رضايي هنوز تصميمي براي فصل آينده نگرفته و معلوم 
نيست قصد ادامه حضور در فوتبال اروپا را دارد و يا به خاطر داشتن شانس 

حضور در جام جهاني  حاضر به بازگشت خواهد شد. 

با گذشت حدود ۷۰ روز از عزل رئيس فدراسيون فوتبال و آغاز 
حسابرسي اسناد فدراسيوني كه در سال ۱۴۰۰ تنها به بودجه و 
اعتبارات دولتي متكي بوده، مستندات افشاي تخلفات متعدد و 
گسترده اين دوره كه به فدراسيون خوبان عالم مشهور است، 
همچنان ادامه دارد و حالا فهرست بلندبالايي از تخلفات گسترده 
در بخش رسانه و روابط عمومي فدراسيون فوتبال مشاهده مي شود 

كه در نوع خود بي سابقه است. 
بر اساس اسناد حسابرسي شده علي عالي )مشاور و دستيار 
رئيس(، حسين شريفي )مدير روابط عمومي(، حسين قهار )كارمند 
روابط عمومي( و سعيد زارعيان )كارمند روابط عمومي( بدون 
دريافت مجوز شوراي برون مرزي و به صورت غيرقانوني تيم ملي را 
در سفر به كشورهاي بحرين، اردن، لبنان و امارات همراهي كردند 
و علاوه بر هزينه هاي اقامتي به ترتيب ۸۵، ۱۵۰، ۱۳۱ و ۱۴6 

ميليون تومان پاداش دريافت كردند. 
همچنين علي عالي 6۰۰ يورو و ساير نفرات هر كدام ۸۵۰ يورو 
به عنوان حق مأموريت سفر هاي برون مرزي را تنها در سفر به بحرين 
دريافت كردند كه اين پرداختي نيز چندين برابر دستورالعمل 
پرداخت حق مأموريت در سفرهاي خارجي وزارت ورزش و جوانان 

بوده است. 
رستم منش به عنوان آشپز تيم ملي را در سفر به بحرين 
همراهي كرد در حالي كه تيم هاي ملي در كشورهاي عربي معمولاً 

مشكلي از جهت تهيه غذاي مناسب نداشته اند و در هتل ۵ ستاره 
منامه به همراه داشتن آشپز ضروري به نظر نمي رسيد. همچنين 
در صورت نياز به آشپز نيز احتمالاً استفاده از آشپزي كه سابقه 
فعاليت در برخي از رستوران هاي تهران را داشته از ديگر عجايب 

اين دوران به نظر مي رسد. 
عالي، شريفي، قهار و زارعيان در سفر به لبنان، اردن و امارات 
نيز مجوز شوراي برون مرزي را دريافت نكرده و تخلف قبلي را مجدداً 
تكرار كردند كه در اين سفرها نيز ۸۵۰ يورو )شريفي ۷۰۰ يورو( به 

عنوان حق مأموريت برون مرزي دريافت كردند. 
از سوي ديگر برخي از اين نفرات در سفرهاي داخلي و حتي 
برون مرزي تيم ملي فوتبال بانوان نيز حضور داشته اند كه اين تخلف 
برخلاف ضوابط صريح ابلاغي وزارت ورزش و جوانان و ممنوعيت 
حضور آقايان به عنوان اعضاي تيم هاي ملي بانوان روي داده و در 
نوع خودش قابل بحث و بررسي است. مجموع هزينه هاي هتل 
مشاوران رسانه اي در اردن معادل ۱۰۰ ميليون تومان شده است. 
همچنين در گزارش ارائه شده، ۳۴ هزار و ۷۰۰ يورو براي پرواز 
چارتر به قطر هزينه شده كه قابل تفكيك نيست. اين مبلغ معادل 
يك ميليارد و ۴۱ ميليون تومان است. علاوه بر اين، مبلغ 6۵ هزار 
و ۸۱۰ يورو هزينه صورت حساب هتل در امارات شده كه ميزان 
خدمات و نوع اتاق استفاده شده قابليت تفكيك ندارد. اين مبلغ 

معادل يك ميليارد و ۹۷۴ ميليون تومان است. 

اسـتقلالي ها مدعي هسـتند قـرارداد فرهـاد مجيدي اصلًا بالا نيسـت و 
يحيـي گل محمـدي حداقل 2.۵ برابـر او قـرارداد دارد. از طرفي حاميان 
يحيي به رزومه او اشـاره مي كنند و اينكه پارسـال پرسـپوليس را قهرمان 
ليـگ برتـر كرد و قبلًا هـم چند بار قهرمان جام حذفي شـده بـود. از نظر 
آنهـا يحيـي بايـد هم بيشـتر از امثـال مجيدي بگيـرد اما اسـتقلالي ها و 
حاميـان مجيـدي بـه جـدول رده بنـدي اشـاره مي كننـد كه اسـتقلال 
شـرايط بهتري دارد و مي تواند امسـال بالاتر از پرسـپوليس قهرمان ليگ 

برتر شود. 
بـه طـور طبيعـي نـه قـرارداد يحيـي گل محمـدي رسـانه اي 
مي شـود و نـه قـرارداد مجيـدي چون در فوتبـال ايران ايـن چيزها از 
اسـناد محرمانـه سياسـي هـم محرمانه تـر اسـت! اما به هر حال سـر 
ايـن ماجـرا جنجـال زيادي بـه راه افتاده كـه احتمالاً تا شـروع دوباره 
بازي هـا هم ادامه خواهد داشـت. خيلي ها گل محمـدي را گران ترين 
مربـي فعلـي ليـگ مي داننـد و البتـه عـده اي هـم اميـر قلعه نويي را 

صاحب اين عنوان مي دانند. 

مجتبي خورشيدي سرپرست سابق تيم 
ملي كشــورمان پس از جلســه كميته 

اخلاق با خبرنگاران حرف زد.
  شــفاف و روشن صحبت مي كنم و 
حقوقم هســت و مي توانم روي سايت 
بگذارم تــا همه ببينند. من ۳۵ ميليون 
تومان مي گرفتم كه بابت همه مسئوليت 
شبانه روزي من بود. اداره كردن 6۰، ۷۰ 
نفر در اردو مي دانيد كه چقدر ســخت 
است. ۱2 جلســه اردو برگزار كردم كه 
كوچك ترين مشــكلي به وجود نيامد و 

نشان دادم كه مديريت كردن را بلدم. 
  مديريت فدراسيون تصميم مي گيرد 
كه چه كسي سرپرست باشد و الان هم 
استيلي آمده است. آيا همه سرپرستان 
قبلي فوتبالي بودند؟ دوچرخه فروش را از 
دبي آوردند و هيچ كس صدايش درنيامد. 
در اين فوتبالي كه برخي دســت چپ و 
راست خود را نمي شناسند و چقدر پول 
مي گيرند، اگر استيلي ۵۰۰ ميليون هم 

بگيرد، كم است. ضمناً تمام افراد تيم اين 
پول ها را گرفته اند اما يك مسير رسانه اي 
كه عزيزي خادم را مي زند روي چند نفر 
زوم مي كند. همه اينها برنامه ريزي شده 
است. خبرنگار صدا و سيما از روزي كه 

عزيزي خادم آمده او را مي كوبد چرا؟
  عزيزي خادم آدم ســالمي است و 
كســاني كه در هيئت رئيسه هستند 
تأييد مي كنند. خود ميرشاد ماجدي به 
من گفت او آدم سالمي است اما بنا به 
دلايلي كه شــايد با هيئت رئيسه كار 
نمي كرد، كنار رفت. نمي دانم چرا الان 
روي ۵۰۰ يا هــزار يورو  گير كرده  ايد، 
عملكرد ما را ببينيد. بررسي كنيد كه 
مديران رســانه اي ســابق تيم ملي يا 
عكاسان و ساير مسئولان فدراسيون هاي 
وقت پاداش گرفته اند يا خير. اگر نگرفته 
بودند، اينهايي كه گرفتند را دار بزنيد و 
اگر كه همه در گذشــته گرفته اند بايد 

الان هم ما بگيريم. 

 ادعاي استقلالي ها 
در مورد قرارداد مجیدي  و  گل محمدي 

 خورشیدي: دوچرخه فروش 
را سرپرست كردند ، كسي حرفي نزد 

 استقلال  گزينه اي 
در دسترس براي چند ستاره 

لژيونرهاي محبوب آبي ها برمي گردند؟
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